



ROHSTOFFE

Die GTS GMBH ist ein führender Anbieter für chemische Rohstoffe. Unsere Produktpalette reicht von Spezialchemikalien und Granulaten bis hin zu vielen weiteren Industrierohstoffen.

Ob Lanthan, Lanthanoxid, Lanthanhydroxid, Trimellitthäsure-anhydrid (TMA), Ceriumoxid, Ethylen-Vinylacetat-Copolymer, Zinn(IV)-Chlorid, Titanoxid, Essigsäure, Essigsäureanhydrid, Niobium Oxid, Zirconium Carbonat, Isopropyltitanate, Salpetersäure oder Bariumacetat – wir liefern Ihnen unsere Produkte aus allen Teilen der Welt – schnell, zuverlässig, an jedem Ort. Wir bearbeiten die Rohstoffe – nach Ihren Bedürfnissen. Und das seit über 25 Jahren.



RAW MATERIALS

GTS GMBH is a leading provider of chemical raw materials. Our product range extends from special chemicals and granulates to other industrial raw materials.

Whether Lanthanum, Lanthanum oxide, Lanthanum hydroxide, Trimellitic anhydride (TMA), Cerium oxide, Ethylene vinyl acetate copolymer, Tin (IV) chloride, Titanium dioxide, Acetic acid, Acetic anhydride, Niobium oxide, Zirconium carbonate, Isopropyl titanate, Nitric acid or Barium acetate – we deliver our products from all over the world to wherever you are – quickly, reliably, and on time. And we process the raw materials according to your needs.

And we have done so for more than 25 years.



RARE EARTHS

Among GTS's core products are rare earths, particularly lanthanum. By virtue of long-standing business relationships and steadily rising exports, our quantities of goods from China are secure.

Without these rare earth products, nothing in our life works anymore: Rare earth metals are indispensable to our high technology.

GTS imports lanthanum from China in the form of lanthanum oxide. We sell lanthanum oxide as a raw material or we prepare a solution from it (e.g. lanthanum acetate solution) for the processing industry.



SELTENE ERDEN

Zu den Kernprodukten von GTS zählen Seltene Erden, dabei insbesondere Lanthan. Durch langjährige Geschäftsbeziehungen und stetig wachsende Importe sind uns gute Warenmengen in China sicher.

Ohne diese Seltenen Erden läuft in unser aller Leben nichts mehr. Die Metalle der Seltenen Erden, wie sie korrekt heißen, sind aus unserer High-Tech-Technologie nicht mehr wegzudenken.

GTS importiert Lanthan in Form von Lanthanoxid aus China. Wir verkaufen Lanthanoxid als Rohstoff oder bereiten daraus eine Lösung (z.B. Lanthanacetat-Lösung) für die weiterverarbeitende Industrie.



SPEZIAL CONTAINER

Weltweiter Handel ohne Container – das ist heute nicht mehr vorstellbar. Stoßsicher verpackt werden mehr als zwei Drittel aller Waren meist per Schiff von einem Ort zum anderen transportiert.

Ein Großteil der Güter passt dabei in Standard-Container nach ISO Norm, die wir selbstverständlich auch fertigen. Unser Schwerpunkt liegt aber auf dem Bau von Spezial-Containern: Dry Container, Reefer Container, Open Top Container, Flat Rack Container und andere Sondercontainer, wie z.B. Abrollcontainer-Transportsysteme, Schnellbaucorntainer, Abfallcontainer, Lagercontainer, Trockencontainer, Tankcontainer, Kühlcontainer, Binnencontainer oder Containergebäudemodule.



SPECIALIZED CONTAINER

Without containers, global trade can no longer be imagined today. More than two-thirds of all goods are usually transported from one place to another by ship, securely packed in containers.

Most of the goods fit in standard ISO-conforming containers, which, of course, we manufacture. However, we focus on manufacturing special containers: dry containers, reefer containers, open top containers, flat rack containers, and other special containers, such as roll-off container systems, rapid assembly containers, waste containers, storage containers, drying containers, tank containers, refrigerated containers, land containers, and modular building containers.